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ZAPISNIK 

SA 17. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

17. sjednica VMO Orehovica održana je 21. rujna 2020. (ponedjeljak), s početkom u 18:00 sati, u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
- Marina Stamenković, tajnica  MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  Dajna Jogan, članica VMO 
     - Saša Novalić, član VMO 
 

 
Ostali nazočni: 
- Marinko Magaš, predsjednik STK Orehovica 
- Adrijano Šuperina, zamjenik predsjednika STK Orehovica 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice VMO Orehovica od 20.02.2020. 
Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice VMO Orehovica od 21.07.2020. 
 
 

• Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 
   
 

  

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

     
1. Stolnotenisači 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 



  

 
AD1 
 
Nakon uvodnog govora predsjednice VMO Orehovice gđe. Ružice Balaban u svezi korištenja 
velike dvorane MO Orehovica od strane STK Orehovica te potrebe za sklapanjem Ugovora o 
korištenju poslovnog prostora u objektu mjesne samouprave bez naknade do 4 sata mjesečno, a 
koji nije sklopljen za 2020. godinu, predsjednica je dala riječ predsjedniku STK Orehovica g. 
Marinku Magašu. 
Predsjednik STK Orehovica g. Magaš obavijestio je Vijeće MO Orehovica da je dana 15. rujna 
2020. godine održan sastanak kod pročelnika Odjela za gradsku  samoupravu i upravu Mladena 
Vukelića u svezi problematike korištenja prostora MO Orehovica.  
G. Magaš je na sjednici Vijeća MO Orehovica ispunio i potpisao Zahtjev za privremeno korištenje 
prostora mjesne samouprave za  4 puta mjesečno, svake srijede do 31.12.2020. godine od 19:00 
do 20:00 sati za koje je Vijeće MO Orehovica dalo pozitivno mišljenje.   
Tajnica MO je na sjednici temeljem potpisanog navedenog  Zahtjeva  i pozitivnog mišljenja Vijeća 
MO Orehovica napravila prijedlog  Ugovora o korištenju poslovnog prostora u objektu mjesne 
samouprave bez naknade do 4 sata mjesečno Ugovor br.02/2020., koji će sa potpisanim 
Zahtjevom  i potpisanom potvrdom  biti prilog prijedloga Ugovora, odnijeti pročelniku Odjela za 
gradsku  samoupravu i upravu   Mladenu Vukeliću na potpis. 
Tajnica MO Orehovica uručila je predsjedniku STK Orehovica g. Magašu kao i Vijeću MO 
Orehovica dopis pročelnika Mladena Vukelića nove Upute III. u vezi korištenja poslovnog prostora 
u objektima mjesne samouprave kao i materijale  HZJZ-a  za pridržavanja mjera u svezi  
COVIDA19. 
Nakon što je Vijeće MO Orehovica  dalo pozitivno mišljenje na navedeni Zahtjev g Magaš i g. 
Šuperina   obrazložili su potrebe  STK Orehovica za korištenje dvorane bez naknade dužem od 4 
sata mjesečno te su zamolili Vijeće MO Orehovica za mišljenje i potporu.   Vijeće MO Orehovica 
dalo je pozitivno mišljenje i potporu te je  g. Magašu urečen  dopis, predmet:Pozitivno mišljenje 
Vijeća Mjesnog odbora Orehovica po pitanju  korištenja prostora mjesne samouprave, Mjesnog 
odbora Orehovica, Kalina 2, velike dvorane više od 4 sata mjesečno.    
 Prema zaključku sa sastanka koji je proslijeđen od strane ravnateljice Direkcije za mjesnu 
samoupravu Dragice Fadljević dogovoreno je da će STK Orehovica uputiti zahtjev Gradonačelniku 
o potrebi korištenja prostora na više od 4 sata mjesečno (s obrazloženjem zašto traže duže 
korištenje prostora) o kojem će Vijeće MO Orehovica dati svoje mišljenje. 
G. Šuperina  zamolio je Vijeće MO za mišljenje u svezi korištenja velike dvorane za potrebe STK 
Orehovica u kojem je naveden potreban plan treninga, do sklapanja Ugovora, te je isti uručio 
Vijeću MO Orehovica. 
Vijeće MO Orehovica dalo je pozitivno mišljenje za navedeni plan te je na sjednici Vijeća MO g, 
Magašu napisan i uručen još jedan dopis u svezi predmeta: Pozitivno mišljenje Vijeća Mjesnog 
odbora Orehovica po pitanju korištenja prostora mjesne samouprave, Mjesnog odbora Orehovica, 
Kalina 2, velike dvorane do sklapanja ugovora o korištenju prostora.  
 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica  primilo na znanje navedene informacije te je jednoglasno 
odlučilo dati potporu i pozitivno mišljenje Zamolbi Stolno teniskog kluba Orehovica prema 
nadležnim Odjelima gradske uprave i Gradonačelniku za odobrenjem korištenja prostora 
mjesne samouprave na adresi Kalina 2, velike dvorane MO Orehovica u trajanju dužem od 4 
sata mjesečno bez naknade i pozitivno mišljenje po pitanju korištenja prostora mjesne 
samouprave do sklapanja Ugovora o korištenju prostora. 

     
Sjednica je završila u 20:00 sati.      Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
      Marina Stamenković 

            
      Predsjednica VMO Orehovica: 

       Ružica Balaban  
    

   


